
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20150408 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stefan Westlund ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Inez Lagerström   

  Stig jansson 

  Yvonne Ström som adjungerad 

Inte närvarande: Annika Bengtzon 

  Joakim Andersson 

  Richard Olofsson 

 

§1 Mötets öppnande 

 Stefan hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Val av ordförande 

 Stefan valdes till ordförande 

§4 Val av sekreterare 

 Ingegerd valdes till sekreterare 

§5 Mötesrutiner, protokoll 

Stefan framförde att protokollen ska följa dagordningen och att det klart framgår vilka 

beslut som fattas. Sekreteraren skriver under protokollen och ordföranden justerar. 

§6 Representant i distriktets styrelse 

 Stefan kommer att bli Gävle BK:s representant i distriktets styrelse 

§7 Fördelning av ansvarsområden 

 Ordförande, Stefan 

- Sammankallande till möten 

- Ansvarig för agendan på styrelsemöten 



- Ansvarig för att delegera uppgifter 

- Vara drivande 

- Ansvara för anställd 

 

Sekreterare, Ingegerd 

- Kontaktperson mot SBF, distriktet och andra klubbar 

- Delger och distribuerar snarast information/frågor som inkommer 

- Ansvarig för att distribuera protokoll på hemsidan 

- Har huvudansvaret för att kolla klubbens inkommande mail 

- Skickar tävlingsresultat till tidningarna 

 

Kassör, Inez 

- Sköta kassörssysslan enligt normala rutiner 

- Rapportera det ekonomiska läget på styrelsemöten 

Tävlingsansvarig, Stefan  

- Har huvudansvaret att tillsammans med övriga i styrelsen ta fram spelprogram och 

utse huvudansvariga för ordinarie speltillfällen 

- Se till att sanktioner söks i tid för silver – och guldtävlingar 

- Inför varje säsong/termin inventera vilka TL som vill hålla i tävlingar 

- Ansvarar för att aktiva TL får tillfälle att döma för att upprätthålla sin licens 

- Ha huvudansvaret för att tävlingar som vi åtar oss för SBF:s/GBF:s räkning 

genomförs på ett bra sätt (Allsvenska, SM.lag semi, DM-tävlingar mm) 

- Ansvarar för att inbjudningar för våra guld- och silvertävlingar skickas ut 

Utbildningsansvarig, Kim med hjälp av Richard 

- Inventera utbildningsbehov (Både bridgekurser och TL/funktionärsutbildningar) 

- Se till att beslutade utbildningar har handledare 

- Beställa ev utbildningsmaterial 

Lokalansvarig, Stig 

- Ansvara för att lokalen är i bra skick beträffande inventarier och städning 

- Kontaktperson mot anställd personal 

- Köper hem nödvändiga inventarier och material från Bridgeförlaget 

- Kontaktperson mot Gavlegårdarna 

 

Webbansvarig och ansvarig för inköp, Annika 

 



- Har huvudansvaret för att hemsidan uppdateras 

- Se till att hemsidan ser bra ut 

- Ansvara för de inköp som inte faller under lokalansvarigs ansvar 

Teknikansvarig Stefan, Stig 

- Ansvarar för data och brickläggningsmaskin 

- Ansvarar för ruterprogrammet 

§8 Det ekonomiska läget 

Yvonne redogjorde för det ekonomiska läget. Just nu är läget relativt bra så länge SBF 

betalar sin del av hyran. 

I samband med denna punkt diskuterades våra sponsorer. Det är nu 3 år sedan de 

sponsorer vi har namnet på i bridgelokalen betalade 3000 kr, d v s 1000 kr/år. Dags nu 

att ta kontakt med dessa för ytterligare sponsring.  

Även nya sponsorer bör sökas inom hotell och restaurangbranschen.  

Styrelsen beslutade att Richard tar hand om detta och Stefan talar med honom 

Don Peppino som har ligaspelet uppkallat efter sig betalar en högre summa än övriga 

sponsorer. Det är dock inte betalt för sista året. Stefan talar med ägaren till Don 

Peppino. 

§9 Tävlingsverksamheten 

- Styrelsen beslutade om oförändrade avgifter för spel, både pensionärernas avgift 

till GBK och avgifter på GBK:s tävlingar. Oförändrade avgifter även för Don 

Peppino. Avgifter för övrigt spel på klubben kommer att diskuteras ytterligare. 
- Säsongplanering kommer att diskuteras ytterligare 

- Stefan söker sanktion för våra guld/silvertävlingar 

- För att en tävling ska fungera bra i våra lokaler ska maxantalet bord vara 20 

- Stefan gör en TL-inventering (inkl utbildning) Även intresserade nya TL 

- Beträffande ersättning till TL görs i nuläget ingen förändring 

- Ansvariga för speltillfällen diskuterades.  Ingegerd ansvarar för onsdag- 

eftermiddag, Annika ansvarar för tisdageftermiddag och Ingegerd och Annika delar 

på torsdagkvällar. Stefan ansvarar för de tävlingar som kommer att anordnas på 

tisdagkvällar.  

Beträffande ligaspelet på måndagar  bör det vara klart vem som ar ansvarig och 

kan avge domslut vid behov 

- Styrelsen är positiva till att GBK anordnar DM-tävlingar, allsvenska  och ev andra 

förbundsarrangemang 

- Styrelsen fann att en tävlingskommitté ska bildas 



§10 Tävlingsprogram 

- Tävlingsprogram för hösten 2015 och våren 2016 kommer att diskuteras vidare 

§11 Lokalen 

GBK har sagt upp hyresavtalet för omförhandling med anledning av att vi från              1 

januari 2016 inte längre har någon medfinansiär med hyran. Förhandlingar med 

Gavlegårdarna har genomförts och kommer att fortsätta.  Det verkar dock inte som att 

vi kommer att få någon sänkt hyra. Ev kan det bli någon form at reducerad hyra en 

begränsad tid. Arbetet med att skaffa en hyresgäst fortsätter. 

§12 Utbildningar 

 Diskuteras ytterligare 

§13 Nya idéer 

 Nya idéer finns. Kommer att diskuteras vidare 

§14 Investeringar 

Stefan har gjort en inventering av vad som behövs vid bridgeborden. Det är bl a nya 

kortlekar, brickor och budkort. Styrelsen beslutade att investera i detta. 

§15 Månadsbrevet 

Stefan har gjort ett förslag på hur ett månadsbrev skulle kunna se ut. Styrelsen anser 

att förslaget är bra. Bidrag till månadsbrevet mottages tacksamt 

§16 Övriga frågor 

§17 Nästa möte 

 Tisdag 19 maj kl 18:00 

 Punkter kvar till nästa möte 

- Tävlingsprogram 

- Utbildningar 

- Nya idéer 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Ingegerd Eriksson   Stefan Westlund 


